

## 膀胱鏡手術套餐

### Flexible Cystoscopy Day Package

收費 Price : \$20,000

Charges Including:-	收費內容包括:-	HK\$
- Surgery fee - Anaesthesia charge (MAC) - Day Bed - Endoscopy room fee (30 minutes) - IV Sedation / MAC with two drugs - One report with photos - Pathology – 3 Small Biopsy - Disposable Biopsy forceps X 1 - Oxygen supply - Angiocath insertion - 0.9 % Saline irrigation X 1	- 醫生手術費 - 監察麻醉費 - 日間病床 - 內視鏡房收費(30 分鐘) - 兩種鎮靜藥劑或兩種監察藥劑 - 報告一份附相片 - 三個活組織化驗 - 一個活檢鉗(即棄) - 氧氣供應 - 輸入藥物導管 - 沖洗生理鹽水一包	20,000
Main Additional Charges Including:-	主要額外收費:-	
Consultation fee	門診診金	Please contact the department for further details. 請向本部門查詢詳情
Coagulation Probe	止血探針	
Grasping forceps (Disposable)	膀胱內窺鏡夾鉗 (即棄)	
Pathology – Extra Specimen (each)	額外活組織化驗 (每個)	
Pathology – Urine for Cytology	尿液細胞檢查	
Pathology – Urine for AFB Culture	抗酸桿菌檢查	
Other Extra Specimen items	其他切除組織額外需要用品	
Extra items	額外需要用品	
Extra Medication	額外藥物	

**Remark:**

- The above package includes a 6-hour hospital stay. A surcharge of \$210 per hour will be charged if any additional hours are required.
- Doctor reserves the right to decide the suitability of the above Package Fee according to individual patient's condition.
- Additional charges for other therapeutic procedures may be incurred, e.g. removal of foreign body, haemostasis, pathology, etc.
- If the patient is diagnosed with a medical condition different from his or her original diagnosis after admission or in the course of the procedures and requires alternative treatment and/or services, the hospital may void the package and charge according to the new treatment required.
- Evangel Hospital reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of any dispute, the decision of Evangel Hospital shall be final and conclusive.

附註：

- 以上套餐包括六小時的留院時間。如需額外的留院時間，醫院將收取每小時\$210 元的附加費。
- 醫生會根據病人之情況，全權決定上述套餐收費是否適用於個別病人。
- 其他治療程序將收取額外費用，如取異物、止血、組織化驗等。
- 病人入院後，若診斷出有不同病因，需要接受與原訂計劃不同的治療或服務，醫院可取消有關套餐，並收取新的治療所需之費用。
- 醫院保留更改上述條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議，播道醫院保留最終決定權。

生效日期 Effective Date : 2025 年 01 月 02 日

**Enquiry and Appointment 查詢及預約**  
 Outpatient Department 門診部/  
 Admission Office 入院登記處  
 ☎ : 2711 5222